

Title (en)

HOLIDAY SAFE WITH GROUND ANCHOR.

Title (de)

GELDKOFFER FÜR URLAUB MIT GRUNDVERANKERUNG.

Title (fr)

COFFRE-FORT DE VACANCES A ANCRAJE DANS LE SOL.

Publication

**EP 0358651 A1 19900321 (EN)**

Application

**EP 88903207 A 19880323**

Priority

NL 8700866 A 19870413

Abstract (en)

[origin: WO8808266A1] The present invention regards an anchor which can be screwed into the earth by means of a central stem (5), which anchor consists of a helical blade (6). The anchor is screwed into the earth with the help of a lever. The stem can be composed of several parts (5, 7) and has at the end the helical blade (6). The present invention is intended to install temporarily in the earth - for instance on the beach - and to put on the other end of the stem a safe (9), which can prevent theft. The safe can be connected to the stem to act as a lever. The safe can be provided with an alarm.

Abstract (fr)

Une ancre pouvant être vissée dans la terre au moyen d'une tige centrale (5) comporte une lame hélicoïdale (6). L'ancre est vissée dans la terre à l'aide d'un levier. La tige se compose de plusieurs parties (5, 7) et possède à son extrémité la lame hélicoïdale (6). L'ancre est destinée à être fixée temporairement dans la terre, par exemple sur la plage, tandis que l'on place à l'autre extrémité de la tige un coffre-fort (9) permettant de prévenir le vol. Ce coffre-fort peut être relié à la tige pour agir comme un levier. Le coffre-fort peut être pourvu d'une alarme.

IPC 1-7

**A45F 3/44; E05B 73/00**

IPC 8 full level

**A45F 3/44 (2006.01); E05B 73/00 (2006.01); E05G 1/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A45F 3/44 (2013.01); E05B 73/00 (2013.01); E05G 1/005 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 8808266A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8808266 A1 19881103; BR 8807466 A 19900605; BR 8907466 A 19900515; EP 0358651 A1 19900321; JP H02503154 A 19901004;**  
NL 8700866 A 19881101

DOCDB simple family (application)

**EP 8800234 W 19880323; BR 8807466 A 19880323; BR 8907466 A 19890323; EP 88903207 A 19880323; JP 50302688 A 19880323;**  
NL 8700866 A 19870413